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SENTRALSTYREMØTE 22.-24.06.12 2 
Saksbehandler: Marit Simonsen 3 

Sak 34/12 Referat sentralstyremøte 9.-11.03.12 4 
 5 
Tilstede: Helene Kleppestø, Anders Garbom Backe, Synøve Vang, Linea Solgård, 6 
Anine Humlen, Dan Raoul H. Miranda, Amund Bugge (ikke lørdag. Tilstede sak 7 
22, 24, 25,26, 27, 29, 31, 32) Lin-Marit Bjerkemo, Arnlaug Skjæveland, Marit 8 
Simonsen (ansatt og referent) 9 
Forfall: Espen Urkegjerde (forfall på grunn av sykdom), Kristoffer Jonsson, Juni 10 
Høiby (ikke innkalt), Gabriel Alexander Kjølsø-Morkemo (ikke innkalt). 11 
 12 
Møtet begynte med møtekritikk fra forrige møte.  13 

Saksliste: 14 
Sak 19/12 Innkalling og saksliste 15 
Sak 20/12 Referat fra forrige møte 16 
Sak 21/12 Orienteringer 17 
Sak 22/12 Utsatt sak 04/12 Årsregnskap 18 
Sak 23/12 Utsatt sak 05/12 Årsberetning 19 
Sak 24/12 Landsmøtesak: Signaturrett i Brønnøysundregisteret 20 
Sak 25/12 Vedtektsendringer 21 
Sak 26/12 Innførsel av valgkomite 22 
Sak 27/12 Plattform 2012 – 2014 23 
Sak 28/12 Arbeidsprogram 2012-2013 24 
Sak 29/12 IHEYO-konferanse og General Assembly 2012 25 
Sak 30/12 Konfidensiell sak 26 
Sak 31/12 Endring av logo for Humanistisk Ungdom  27 
Sak 32/12 Eventuelt: Internasjonal Humanist-dag 28 
 29 
 30 
Sak 19/12 Innkalling og saksliste 31 
Saken Internasjonal Humanist-dag legges til eventuelt.  32 
 33 
Sentralstyrets vedtak:  34 
 35 
 ”Sentralstyret godkjenner innkalling og saksliste med en sak lagt til 36 
eventuelt.” 37 
 38 
 39 
Sak 20/12 Referat fra forrige møte 40 
Sentralstyret synes det er fint å få referatet på en annen farge papir.  41 



 42 
Dete påpekes to feil:  43 

- Linje 592, Helene forlater rommet. Lin-Marit på linje 595. Det sto 44 
opprinnelig at Helene og Lin-Marit forlot rommet samtidig.  45 

- Lagenes runde – Haugalandet er døpt Haugesund! 46 
 47 
Sentralstyrets vedtak:  48 
 49 
 ”Sentralstyret godkjenner referatet fra forrige møte med bemerkete 50 
endringer.” 51 
 52 

Sak 21/12 Orienteringer 53 

a) Medlemsrekruttering 54 
Vi har nå 669 betalende medlemmer og 1532 totalt uten åha sendt ut purring.  55 
 56 
Vi kommer til å sende ut purring på SMS i løpet av neste uke.  57 
 58 
En kort oppsummering av tellende medlemsutvikling fra sekretariatet: 59 
 60 
Dato Betalte Tot 

 
% 

06.feb 379 1526 
 

24,8 % 
10.feb 459 1527 

 
30,1 % 

21.feb 600 1526 
 

39,3 % 
29.feb 637 1530 

 
41,6 % 

06.mar 668 1532 
 

43,6 % 
 61 
2 eller 3 personer har rapportert at de har rekruttert medlemmer i forbindelse 62 
med vervekampanjen. Vi regner med dette bedrer seg etter fokus på verving på 63 
Org.Sem.  64 
 65 

b) Økonomistatus 66 
Det foreligger ikke noe regnskap for 2012 enda, vi har akkurat fått regnskapet 67 
som ble ferdigstilt for 2011.  68 
 69 
Hittil har vi brukt penger på vanlig drift, Frihetsseminar og noen utenlandsreiser.  70 
Brukte en del egne penger på Frihetsseminaret. Har ikke sett hvordan det ligger 71 
an med Org.Sem., men vi klarer oss nok.  72 
 73 
Hittil i år har Tromsø fått innvilget 40 000 kr (i tillegg til 60 000 som ble tildelt i 74 
fjor) til sitt regionale seminar. Vi har hørt rykter om at det er søknader på vei 75 
inn, men de har ikke kommet enda.  76 

c) Styrets runde 77 
Anders:  78 
Vært på HEFs partiprogramgruppes møte. De går gjennom partiprogrammene og 79 
gir innspill på ting vi humanister ønsker at de har med. Har vært på 80 
dialogmiddag med UngDialog, ett AU-møte, besøkt konfirmantgrupper, tre 81 
grupper på Engebråten og 120 personer i Tønsberg. Gjort litt etterarbeid med 82 



Frihetsseminaret. Blitt med i HU Oslo og drevet med e-poster. Jobbet med 83 
humanisme-kampanjen, oppdatert/forbedret den generelle powerpointen til HU.  84 
Anine: Snakket til sine konfirmanter om HU, snakket på Høyskolen i Sør-85 
Trøndelag om HU – snakket om hvordan man som ulik religiøs gruppering 86 
opplevde skolen, deltatt på årsmøtet til HEF, jobbet med Org.Sem, vært med på 87 
årsmøte i Trondheim Studentlag.  88 
Linea: Fulgt med på mail og docs, vært mellomledd i å ha et HU-seminaropplegg 89 
på skolen sin. 90 
Lin-Marit: Berlin og Brüssel, seminar i Tromsø, jobbet med Kick-Off, vært litt 91 
syk også.  92 
Arnlaug: Jobbet mest lokalt sist måned. Begynt på dialogopplegg for lokallag i 93 
forbindelse med å oppnå målsetninger fra arbeidsprogrammet. 94 
Dan-Raoul: Jobbet masse med nettsider, fikset tilganger, klart til å testes. Vært 95 
på ordstyrerkurs hos LNU, var i Brüssel, regionalt seminar i Tromsø, jobbet også 96 
litt med det. Møte om humanisme-kampanjen, jobbet med to sakspapirer til 97 
dette møtet: vedtektsendringer og kontrollkomité, hatt artikkel på fritanke.no, 98 
hjalp Iris i Tromsø som ble sittende fast etter seminaret på grunn av 99 
flyforsinkelser.   100 
Juni: Har ikke gjort noe HU-arbeid siden sist. Skal lage en veiledende handleliste 101 
til bestilling av mat til større arrangementer, men har vært syk og hatt mye å 102 
gjøre på universitet så har ikke kommet i gang enda. 103 
Kristoffer: Har for det meste jobbet tett opp mot lokallagene sine, og har hørt 104 
litt rundt om hvem som er hvem, for han kjenner dessverre ikke alle like godt. 105 
Har også snakket med forskjellige potensielle kandidater til å sitte i fylkesstyret i 106 
HEF Rogaland, der HU har en fast plass. Utenom det har han lest mye epost. 107 
Synøve: Vært på årsmøte i Tønsberg og Oslo, besøkt konfirmanter,  hatt AU-108 
møte, hatt møte med LNUs valgkomite, vært i Berlin, vært i Tromsø på regionalt 109 
seminar, vært på UngDialog-middag, sommerleirmøte, humanisme-110 
kampanjemøte, ringt til lokallag om årsmøter.  111 
Helene: Hatt introduksjonsmøte med Karin og Guro, de nye i HEF, vært på 112 
Kritisk masse, Haugalandet, Jæren og Oslo sine årsmøter, hatt møte med Kaja i 113 
Akershus HEF om kursdag: skal lede 300 konfirmanter på en dag alene!, jobbet 114 
med presentasjonsgruppa, personalting, landsmøteting, ferdigstilt 115 
prosjektledersøknaden, sommerleir, vært i Berlin, AU-møte, 116 
Humanistkanpanjemøte, ny Fri Tanke-artikkel, tenkt mye på 117 
organisasjonsstruktur og hva som funker og ikke, og jobbet med 118 
arbeidsprogrammet.  119 
 120 

d) Sekretariatet  121 
Skrevet referat, nye sakspapirer, litt regnskap, sendt ut esker til alle 122 
fylkeskontorer og masse bestillinger på drops, AU-møte, 123 
humanistkampanjemøte, sommerleirmøte, ny brosjyre. Brannkurs, kurs i 124 
arrangementer.  125 

e) Lagenes runde 126 
Se eget referat.  127 
 128 
 129 

f) Internasjonalt/IHEYO 130 



Sist måned har andre enn Anders gjort mest. Målene fra posten internasjonalt i 131 
arbeidsprogrammet er nådd. HEF har laget nytt internasjonalt utvalg. Anders er 132 
foreløpig medlem der, men nytt sentralstyre bør velge en ny.  133 
 134 
Berlin-turen: Synøve gikk over regnskapet, og de hadde møter, diskuterte om at 135 
de trenger en ny chairman for EWG, da Amund ikke lenger kan være det. Skal ha 136 
møte 1. april. Lin-Marit har snakket med Silvana om å komme inn i styret i 137 
IHEYO. Der fikk vi også møtt noen finske og snakket om nordisk seminar. God 138 
kontakt med dem, føler det er stor interesse hos dem for å være engasjerte i 139 
norden. Fått masse kontakter.  140 
 141 
Positivt at vi har norske og britiske humanister som er aktive i IHEYO. Må lage 142 
litt mer systemer og logistikk – for eksempel ha en møteplan og møteledelse på 143 
IHEYO-møtene. Var i Berlin en helg, hadde opplegg fra 10-15 på lørdag og 10-13 144 
på søndag. Og alle kom for sent, det var liksom greit å komme for sent. De er 145 
gode til å improvisere også, men det hadde vært greit med litt mer struktur.  146 
 147 
De har laget en Google Calendar hvor arrangementer skal legges inn så det ikke 148 
konkurrerer.  149 
 150 
Merker at det hjelper med nettverking! Folk kommer mye lettere når man 151 
kjenner folk personlig. Alt er lettere når man har møttes ansikt til ansikt. 152 
 153 
Lin-Marit vil være involvert i internasjonal komité når vi får nytt styre.  154 
 155 

g) Lokallagsanalyse 156 
Ikke noe nytt her, for kort siden forrige møte, men sukkertøy-sending og har 157 
hatt noen mailer om det.  158 
 159 

h) Nettsider 160 
De nye nettsidene presenteres i utkast-form/konsept. Likner i struktur på HEF, 161 
men vi har vårt eget design og noen egne detaljer, for eksempel verktøykasse og 162 
aktuelle kampanjer der HEF har innlogging til ekstranettet. Nå mangler det også 163 
en del bilder og elementbokser, som vil gjøre siden litt mer levende.  164 
Grov oversikt:  165 
 166 
Øverst:  167 
Tema-bar, slideshow, kampanje og verktøyboks øverst til høyre 168 
 169 
I siden:  170 
Nyhetsbrev-påmelding, kalender, lokallag 171 
 172 
Nederst:  173 
Partnere, kontaktinfo, følg oss, støtt oss, medlemsinfo. Aktuelt, og boks-174 
elementer.  175 
 176 
Generelt nytt: 177 
Kan legge inn nyheter og aktiviteter.  178 
Søkefunksjonen virker! Søker heller ikke på HEF sine sider,  bare våre. 179 
Lokallagssider blir pusset opp. Blir ca som HEFs fylkessider.  180 
 181 



Kalender med aktiviteter, man kan velge å vise aktiviteter hos alle lokallag eller 182 
noen. Vi legger inn sentrale ting, og lokallagene kan oppdatere selv.  183 
 184 
Kan redigeres i andre nettlesere enn Internet Explorer. Vi ligger inne på HEF sin 185 
side. Mye lettere å redigere enn før. Kan vi bruke HEF-linker internt på sidene? 186 
 187 
Humanisme-seksjonen begynner å bli ferdig, vi har lagt inn innholdet allerede, 188 
men vi trenger nok egentlig å oppdatere og å skrive disse artiklene selv. Det 189 
nåværende materialet er veldig tungt. Kanskje Anders kan bidra hvis han får tid? 190 
 191 
Vi har enda ingen dato for lansering, fordi ting er forsinket. Det er slett ikke 192 
sikkert vi får lansert før juni. Vi må vente på en lisens for å få bruke sidene, og 193 
HEF er treige på å få den i orden.  194 
 195 
Det blir altså ikke lansering på Org.Sem, men går gjennom redigering og den 196 
slags.  197 
 198 
Alle skal ha fått e-post fra Dan-Raoul om at han nå har begynt arbeidet med å 199 
flytte over, og alle endringer må derfor varsles om, så de også kan komme med. 200 
Det blir en dugnad for å få flyttet over ting på søndag, Arnlaug kan være med, 201 
kanskje Amund også.   202 
 203 
Noen tilbakemeldinger om det visuelle:  204 
Veldig fint! Men fargene er litt dystre – hvor er våre? Våre farger skal inn i 205 
elementene. Problemet med lyse farger er at de fort blir litt skrikende. 206 
Sentralstyret får litt stormsky-assosiasjoner av nåværende design. Kanskje prøve 207 
å finne en løsning som ikke ser sånn ut som skyer. Banneret tar mye visuell 208 
plass. Press har også mørk side, men de grafiske elementene gir andre 209 
assosiasjoner. Det må være litt mørkst i toppen også, servicemenyen bør tåle å 210 
være hvit.  211 
 212 

i) Org. Sem (Lokallags Kick-Off) 213 
Gruppa har ikke hatt så mange skypemøter som ønsket, alle er opptatt til ulike 214 
tider. Vanskelig å få alle til å være med. Har kommunisert en del på e-post. Har 215 
fått booket Lars-Petter Helgestad og Magne til en inspirerende økt på søndag. 216 
Satt av tid til erfaringsutveksling. Ikke bare LLK med hver sine lokallag, men ha 217 
litt ulike grupperinger.  218 
 219 
Har litt problemer, LNU svarer ikke på henvendelse på Lån en LNUer. Ringt og 220 
mast, men ikke fått svar. Det som er problematisk er at vi kanskje mangler noen 221 
til å snakke om teambuilding og konfliktløsning. Har spurt ulike om å komme og 222 
innlede om rekruttering. SU og Mari-Marthe. Har også et par andre tråder. Litt 223 
stress, siden det nærmer seg.  224 
 225 
Programmet har ingen foredrag på fredag, bare bli kjent og info. Lørdag blir det 226 
info, innbokskontroll, med parallell: mange trenger bare å vite hva styrearbeide 227 
er litt informasjon om administrasjon. Har tenkt en samtale rundt det. Inkludere 228 
deltakerne. Synøve om økonomi, med parallell med leserbrev – tenkt til å spørre 229 
HC eller Hege Winje. Marit spør sin venn Aksel som har startet noen debatter i 230 
store aviser. EpiServer, lunsj, rekruttering. Sexy aktiviteter! Aktiviteter som kan 231 
trekke folk og gå ut over det vanlige. Teambuilding og konfliktløsning hvis vi får 232 
det til. Erfaringsutveksling før middag og underholdning. Søndag er Lars-Petter 233 



og Magne, jakten på den gyldne setningen og oppsummering. Gyllen setning er 234 
Anders – plenumssesjon på søndag. Presentasjonsgruppa kan kanskje være med 235 
på det?   236 
 237 
Lin-Marit har stresset med en del ting. Vanskelig å få svar selv om hun maser.  238 
 239 
Anine, Linea, Espen, Lin-Marit er gruppa. Kristoffer bidrar på helgen. Kristoffer 240 
har vært flink til å pushe på folk til påmelding.  241 
 242 
Mat: Ønsker taco, men vanskelig å få tak i. Baguetter? Det koster penger. Bare 243 
til å ta med på vei til flyet. Vafler til lunsj i tillegg til lunsj. Baguettene var fra 244 
Elvebredden. Anine jobber med mat.  245 
 246 

j) Landsmøte 247 
Lars Petter, Oda Martine og Marianne Tofte er ordstyrere. (Marianne var med å 248 
stifte HU og Haugalandet.) Hege Winje og Karen Golmen fra 249 
organisasjonsavdelingen i HEF skal være referenter.  250 
 251 
Marit og Helene møter ordstyrerbordet 19.mars. Går gjennom vedtekter og 252 
forretningsorden.  253 
 254 
Midlertidig innkalling og saksliste er utsendt, og det kommer et tillegg. 255 
 256 
Direktemedlemsdelegater er Marius Pettersen og Hanna Kristensen Holm. 257 
 258 
Dan-Raoul kan hjelpe til med organisatorisk, og Anders, og Arnlaug.  259 
 260 

a. Valgkomiteorientering 261 
Anine og Synøve skal innstille på ny valgkomite. De har snakket med en del av 262 
utgående SSt-medlemmer. Anna Marie ønsker å fortsette, Espen ønsker å stille. 263 
Tenker Anna Marie som leder, siden hun da trapper opp fra forrige periode.  264 
 265 
Noen forslag til medlemmer?  266 
Hva med Idunn Holthe? Kan også bruke litt eldre medlemmer. Marianne Tofte? 267 
Ida Keihl? Hun flytter kanskje til Tyskland. Ragnhild Bjørklund? Mathias W 268 
Westberg hvis han ikke stiller til SSt. Anine og Synøve sjekker med en liste navn 269 
og sier fra hvis ingenting funker.  270 
 271 

k) Sommerleir 272 
Ting er i gang! Vi skal reise og se leirstedet. Lite nytt siden forrige møte. Ca. førti 273 
påmeldte. Forrige møte var mest om program, HC etterspør budsjettrammer.  274 
 275 

l) Nordisk Seminar 276 
Tar seg opp, mange er engasjert, har laget event på facebook, 25 påmeldte på 277 
facebook første uke, mange ”maybe”er som ønsker mer info, har fått kontakt i 278 
Finland og Sverige – hjalp utrolig mye å treffe engasjerte i utlandet.  279 
 280 
Trenger å få ut flere søknader om penger, og trenger innspill til programmet. 281 
Skal sende en søknad til Nordisk råd snart. (NORDBUK.) En søknad til UD ble 282 
sendt i begynnelsen av februar. Det er et problem med kommunikasjon i gruppa. 283 
Lin-Marit og Kjetil kommuniserer mye, Gabriel har blitt veldig inkludert. Hørt lite 284 
fra Ida Stokke, hun har ikke svart på eposter. Maarten har svart litt, Amund har 285 



svart litt, men dårlig kommunikasjon og vanskelig å samles til Skypemøter. 286 
Forrige møte var bare Lin-Marit og Kjetil.  287 
 288 
Det begynner å haste veldig med de søknadene! Alle som er i komiteen er så 289 
opptatte med sitt, bortsett fra Kjetil som har tid. Dermed blir han litt alene og de 290 
andre følger ikke opp. Vanskelig å følge opp det som er delegert vekk fra ham. 291 
Økonomisk sett er det ikke noe seminar akkurat nå.  292 
 293 
Kom litt sent i gang med søknader. Henger litt tynt nå. Kjetil tenker mye på det, 294 
men får ikke gjort ting og får ikke de andre til å bidra alt de skal.  295 
 296 

m) Midlertidig tilsetting og o) Humanisme-kampanje 297 
Vi har søkt om prosjektstillingmidler, blir behandlet på hovedstyremøte på 298 
fredag. De vil gjerne vite mer om budsjettet, hva er scenariene om vi får penger 299 
og om vi ikke får? Må sende inn oppdatering mandag.  300 
 301 
Hadde møte på mandag, referat kommer på e-post.  302 
 303 

n) Presentasjonsgruppa 304 
Alt er i rute, de er valgt, vi har bare ikke rukket å varsle dem. Ser ut til å bli en 305 
god gjeng. Det er noen som ikke har fått plass i gruppa.  306 
 307 
Mange er fra Øst og Vestlandet. Ingen fra Nord-Norge.  308 
 309 
Kan medlemmer fra SSt delta på presentasjonskurset? Det blir ikke så fryktelig 310 
profesjonelt som vi hadde håpet. Det var rett og slett for dyrt. Meningen er også 311 
at de skal få fellesskapsfølelse.  312 
 313 

Sak 22/12 Utsatt sak 04/12 Årsregnskap 314 
Regnskapet kom til oss fredag kveld. Vi tok derfor en muntlig gjennomgang på 315 
møtet.  316 
 317 
Lagdrift 318 

- Vi har fått mer fra Fordelingsutvalget. I år har vi allerede fått 319 
tildelingsbrev, så budsjettet blir riktigere enn i fjor.  320 

- Avvik på andre inntekter; det er momskompensasjonen. Fikk mer enn 321 
forventet.  322 

- Kurs har vi brukt mer fordi både Helene og Marit var nye.  323 
- Mindre på inventar. Det kommer litt mer som havner på 2012-regnskapet.  324 
- Vi har lurt på det høye budsjettbeløpet på inventar i hele år.  325 
- Kan ha vært dobbeltbudsjettert på internett.  326 
- Noen brosjyrer vi ikke regnet med.  327 
- Fremmed tjeneste. Revidering av årsregnskap og Filosofiseminar 328 
- Reist litt mindre og spist litt mer.  329 
- Vi har reist mer på hotell og lokallagsbesøk. Vi har vært aktive. Vi har 330 

fakturert andre for reisene våre. Derfor er den lavere.  331 
Sentralstyre 332 

- Ble billigere fordi mange var i Oslo. Droppet studiestøtte fra 333 
studieforbundet Polulus ettersom det var mye arbeid for lite igjen.  334 

Budsjett 335 
- Vi regnet med å gå i underskudd, men gikk kraftig i overskudd 336 



 337 
 338 
Internett – skal egentlig være helt separat. Burde nok fjernes fra budsjett og 339 
regnskap siden det er HEF som skal finansiere det.  340 
 341 
Det er ingen flere spørsmål om poster i regnskapet, og aktivitetsregnskapet er 342 
klart til signering.  343 
 344 
Sentralstyrets vedtak:  345 
 346 
 ”Sentralstyret godkjenner Humanistisk Ungdoms årsregnskap for 2011.” 347 
 348 

Sak 23/12 Utsatt sak 05/12 Årsberetning  349 
Sekretariatet fikk en del mindre bemerkninger som ble rettet umiddelbart i 350 
dokumentet. 351 
  352 
Merk at det var en viktig feil i beretningen, vi hadde 922, ikke 923, tellende 353 
medlemmer ved utgangen av 2011.  354 
 355 
Sekretariatet synes teksten om arrangementer er litt kort og spør sentralstyret 356 
om vi burde vi ha med lengre tekst (forslag var vedlagt) om nasjonale 357 
seminarer?  358 

- Det reflekterer aktiviteten vår bedre.  359 
- For langt og for detaljert, infoen er tilgjengelig andre steder. Heller kort og 360 

konsist dokument.  361 
- Det er litt mye med i det lange utkastet. På en måte så er det noe av det 362 

viktigste vi gjør, men på den annen side skal dette være kort og konsist. 363 
Burde komme tydeligere fram hva vi gjør, men.. Kanskje bytte ut sted 364 
med tema i det originale forslaget. Sted har relevans for å vise at vi ikke 365 
bare er på HumHus.  366 

- Fint å være at vi er andre steder.  367 
- Jo, men mer relevant med tema hvis vi spinker på plassen.  368 
- En mellomting?  369 

 370 
Tentativ avstemning:  371 
Originalt forslag: 3 personer 372 
Mellomting: 0 personer 373 
Nytt og lenger forslag: 3 personer 374 
Avholdende: 2 personer 375 
 376 
Hva er det som ønskes å legges til?  377 
Original, men med tema, deltakere, dato, sted på alle konsekvent. Vedlegget er 378 
litt mye. Filosofiseminaret mangler! Sekretariatet lager et nytt utkast på et 379 
avsnitt med en setning per arrangement.  380 
 381 
Sentralstyrets vedtak:  382 
 383 
 ”Sentralstyret godkjenner Humanistisk Ungdoms årsberetning for 2011.” 384 
 385 



Sak 24/12 Landsmøtesak: Signaturrett i Brønnøysundregisteret  386 
Marit orienterte med bakgrunn i sakspapiret. Saken omhandler hvem som skal 387 
ha disponeringsrett på vegne av Humanistisk Ungdom i Brønnøysundregisteret. 388 
 389 
Det stilles spørsmål ved ordleggingen i innstillingen. Lurt å liste opp innstillingen 390 
punktvis for å være klinkende klar.  391 
 392 
Poenget er ikke at det er økonomileder som skal ha ”makten”, men styret skal ha 393 
ansvaret. De som styrer organisasjonen.  394 
Synøve tar ordet i den saken på landsmøtet.  395 
 396 
Sentralstyrets innstilling i landsmøtetpapiret blir som følger: 397 
 398 
Sentralstyrets innstilling:  399 
 400 

 ”Landsmøtet tildeler signaturrett i Brønnøysundregisteret til hver av de 401 
følgende:  402 

- styrets leder og ett styremedlem i fellesskap 403 
- daglig leder og styrets leder i fellesskap  404 
- to styremedlemmer i fellesskap” 405 
 406 
 407 
Sak 25/12 Vedtektsendringer  408 
Dan-Raoul orienterte med bakgrunn i sakspapiret, det er et tilleggsforslag og et 409 
endringsforslag til vedtektene.  410 
 411 
Gyldig landsmøte 412 
Ønsket er å hindre udemokratiske landsmøter ved ekstreme hendelser der store 413 
deler av delegatene er hindret i å delta. Dette blir da et tillegg i vedtektene 414 
under §5 Landsmøte.  415 
 416 
Forslaget er at to tredjedeler av alle påmeldte må møte for at møtet skal være 417 
gyldig. Forslaget betyr at hvis noen melder seg av teller de ikke som påmeldte. 418 
To tredjedeler av påmeldte burde vi klare, vi klarte det under askeskyen i 2010. 419 
Formuleringen med avmelding sikrer også ved sykdom. Burde det vært et 420 
minimumsantall for gyldig møte? Nei, de må melde seg på selv etter innkalling.  421 
 422 
Det er ment som en sikring, og hva vi ønsker med vedtaket er tydelig. Det blir 423 
vanskelig å mistolke. Hva om store grupper blir askefaste igjen? Det er nettopp 424 
derfor vi har dette vedtaket. Det sikrer at vi har et representativt demokrati.  425 
 426 
Sentralstyret ønsker å legge til ” Avmelding til landsmøtet må skje minst en uke i 427 
forkant av møtet. ” for å sikre at man kan melde seg av i tide uten å hindre 428 
møte.  429 
 430 
Sentralstyrets virkeperiode  431 
Vi tenkte ikke over dette da vi endte vedtektene i fjor. Det er litt tungvint at det 432 
er det gamle sentralstyret, og ikke det nye, som er vedtaksdyktige på 433 
overlappingsmøtet.  434 
 435 
Dette blir en endring, det foreslåtte vil erstatte et avsnitt i vedtektene.  436 



Forslaget i sakspapiret lød: 437 
”Det nye sentralstyret tiltrer sin rolle fra og med det overlappingsmøtet, som må 438 
holdes senest innen 1. juli etter ordinært landsmøte, eventuelt to måneder etter 439 
ekstraordinært landsmøte. Tiden fra valgdag til overtakelse regnes som 440 
overlappingsperiode.” 441 
 442 
Det bemerkes en feil i innstillingen  i papiret, det står …” fra og med det 443 
overlappingsmøtet”… ordet det kan strykes. Vi stryker også ordet senest fra før 444 
”innen 1. juli”, det er overflødig. Vi endrer også formuleringen angående 445 
ekstraordinært landsmøte til ”innen to måneder”.  446 
 447 
 448 
 Sentralstyrets vedtak:  449 
 450 
 ” Sentralstyret legger frem følgende innstillinger til vedtektsendringer for 451 
landsmøtet: 452 
 Tillegg til §5 Landsmøte: 453 

Et landsmøte må bestå av minst 2/3 av påmeldte delegater for å regnes 454 
som gyldig. Avmelding til landsmøtet må skje minst en uke i forkant av møtet. 455 

 Endring i § 6 Sentralstyre: 456 
Det nye sentralstyret tiltrer sin rolle fra og med overlappingsmøtet, som 457 
må holdes innen 1. juli etter ordinært landsmøte, eventuelt innen to 458 
måneder etter ekstraordinært landsmøte. Tiden fra valgdag til 459 
overtakelse regnes som overlappingsperiode.” 460 

 461 
 462 
Sak 26/12 Innførsel av kontrollkomite 463 
Vi ønsker å legge frem en diskusjonssak for landsmøtet. Det kan være nødvendig 464 
å diskutere nødvendigheten av en kontrollkomité for HU. Bakgrunnen for saken 465 
er at det har vært snakk om det på tidligere landsmøter. 466 
 467 
I papiret redegjøres det for hvordan dette kan fungere, med forslag om å legge 468 
det frem som vedtektsendringsforslag neste år. Det er verken store utgifter eller 469 
byråkratiske problemer med en kontrollkomité.  470 
 471 
En konsekvens kan være at vi kanskje får noe lavere deltakeravgift på 472 
seminarer, men det er ikke særlig betydelig. Det vil også gi bedre kontroll i 473 
organisasjonen. Sentralstyret slipper også å innstille til godkjenning av regnskap 474 
og innstilling av revisor. De tar noen saker fra oss. Samtidig har vi ikke overflod 475 
av kompetansepersoner i HU, det er utvalg vi gjerne skulle ha satt i gang som vi 476 
selv ikke har kapasitet til.  477 
 478 
Saksbehandler har tatt utganspunkt i LNUs vedtekter for å utarbeide sitt forslag 479 
til HU.  480 
 481 
Det spørres om vi burde ha et konkret forslag hvis dette skal legges frem for 482 
landsmøtet. Ikke minst burde vi kanskje ha klar personer til å fylle rollene? Det 483 
innvendes at hensikten med å legge det frem som diskusjonssak er at det ikke 484 
kan gjøres vedtak på det i år, så det uansett blir utsatt til neste år.  485 
 486 



Sentralstyret ber om at det nevnes i sakspapiret at dette vil bli tatt opp som 487 
vedtektssak neste år dersom det er ønskelig.  488 
 489 
Er det noen hensikt med å ta det opp til diskusjon i år – og ikke bare legge det 490 
frem om forslag til vedtektsendring om et år? Hvis vi tar det opp i år kan 491 
valgkomiteen også lete etter kandidater. Det rekker vi ikke i år, selv om det 492 
hadde vært mulig å endre vedtekt og velge komité i år samtidig. Det er også 493 
greit å få en stemningsrapport i år når intensjonen er å legge det frem neste år. 494 
Er det ikke interesse blir det ikke lagt frem neste år. Vi viser med dette at vi er 495 
ryddige og at vi har luftet saken for relevante instanser.  496 
 497 
Sentralstyrets vedtak:  498 
 499 
 ”Sentralstyret legger frem en diskusjonssak om kontrollkomité for 500 
landsmøtet 2012.”  501 
 502 
 503 
Sak 27/12 Plattform 2012 – 2014 504 
Sentralstyret er fornøyde med innstillingen fra saksbehandler.  505 
 506 
Noen reagerer på at det står ”osv. i et såpass formelt dokument som 507 
plattformen. Vi ønsker å endre setningen fra ”Vi diskriminerer ikke på bakgrunn 508 
av … osv. ” til ”eller liknende”. 509 
 510 
Arnlaug og Espen ser på det og finner ny ordlyd til linje 27-28.  511 
 512 
Sentralstyrets vedtak:  513 
 514 

 ”Sentralstyret innstiller følgjande endringar til Humanistisk Ungdoms 515 
landsmøte 2012: 516 
 517 

Linje 7: ”Denne plattformen ble vedtatt 21. april på landsmøte 2012, og vil 518 
gjelde for 2 år.” 519 
 520 
Linje 15: ”Humanistisk Ungdom (HU) er en organisasjon for ungdom mellom 15 521 
og 25 år som identifiserer seg med livssynet humanisme. 522 
 523 
Linje 27: ”Derfor er diskriminering på bakgrunn av kjønn, seksuell legning, 524 
etnisitet, livssyn eller liknende ikke akseptabelt.” ” 525 
 526 
 527 
Sak 28/12 Arbeidsprogram 2012-2013 528 
 529 
Først i denne saken ble fjorårets arbeidsprogram gjennomgått for å belyse hva 530 
som har blitt gjort og ikke gjort. Etter dette begynte behandlingen av neste års 531 
program. Det finnes et eget, fyldig referat fra denne diskusjonen, og korte 532 
punkter er oppsummert under.  533 
 534 
 535 
Sentralstyret har fått delt ut et arbeidsprogram der det er merket av hvorvidt de 536 
ulike punktene er utført eller ikke. Leder har vært litt streng, og ønsker å være 537 



ærlig med landsmøtet om hvordan det har gått. Her følger en kort 538 
oppsummering som må sees i sammenheng med arbeidsprogrammet for 2011-539 
2012.  540 
Anine forlot møtet under behandlingen av noen av punktene i denne saken av 541 
denne saken.  542 
 543 
Livssyn 544 

1. OK 545 
2. OK 546 
3. OK 547 
4. PÅ – godt i gang! 548 
5. Har vi dette? Har vi hatt dette som bevisst mål? Det var et bevisst mål på 549 

regionalt seminar. Arbeidsprogrammet gjelder for hele organisasjonen. 550 
Det er greit at den står som OK til landsmøtet. Noen lokallag kan ha hatt 551 
bare pizzakvelder og bowling. Ordbruken ”jobbe for” er litt vag. Kan man 552 
telle lokale besøk til konfirmantgrupper som lokale arrangement? Ja, det 553 
har skjedd.  554 

Meninger 555 
1. OK 556 
2. Vi har ikke hatt like mange aksjoner som før. Et viktig punkt er relevante.  557 
3. Har vært noe aktivitet på Twitter, men sentralstyret har ikke fulgt opp 558 

saken.  559 
4. ”Alle” relevante? Vi har svart på alt som har vært tilgjengelig og relevant. 560 

Fjerne ordet ”alle” neste år?  561 
5. Ble gjort i veldig begrenset grad. Espen undersøkte hvem som mente hva, 562 

og Anders snakket med noen på politisk partier sine stands i byen. Ikke 563 
egentlig utført.  564 

6. Samarbeidet med papirløsaksjon, Skepsis, Kritisk Masse, UngDialog.  565 
Dialog 566 

1. OK 567 
2. Er i gang 568 
3. Ikke blitt gjort. Lars-Petter har vært der – han er bibliotekar. Jobber med 569 

det for STL. Noen som vil melde seg? 570 
4. Oda Aase har vært med i arbeidsgruppe for deltakende metode. Dan-Raoul 571 

er med i FN-spørsmål.  572 
 573 
Kritisk Tenkning 574 

1. OK 575 
2. OK 576 
3. OK 577 
4. Noen medlemmer var der. Helene var der. Har oppfordret til deltakelse og 578 

hatt medlemsfordel.  579 
 580 
Møteplass 581 

1. Tja? Vi har jobbet noe for dette, men ting har ikke vært tilstrekkelig. Vi 582 
har flere lokallag nå enn før. Vi jobber for dette. Det er det som teller.  583 

2. Check! 584 
3. Oslo hadde hyttetur, Tromsø, Jæren hadde også regional hyttetur. Jæren 585 

og Egersund har samarbeidet en del. OK.  586 
4. Det var utgangspunktet da Frihetsseminaret ble laget, men det ble for 587 

stort tema.  588 
5. OK 589 



 590 
Internasjonalt 591 

1. OK 592 
2. OK. Har blitt veldig bra!  593 

 594 
Organisasjon 595 

1. Bør ikke være ”Nei”. Bør nevnes de innsatsene som har vært gjort.  596 
a. Har ikke hatt god nok kontakt. Selv om vi har hatt jevnlig kontakt 597 

med noen, har vi vært for dårlige. Helene vet hun er streng, men 598 
ønsker å påpeke at mer burde vært gjort. Det at vi har rom for 599 
forbedring betyr ikke at det ikke er blitt gjort noe. Har blitt 600 
kontaktet regelmessig. Har hatt jevn, om ikke god. Hva er jevnlig? 601 
Minst før hvert møte og en gang i mellom. Være orientert om 602 
aktiviteter og den slags. Gjøre setningen tydeligere i neste 603 
arbeidsprogram. Passe på ikke å være vage i neste års intensjoner, 604 
bare fordi vi ikke har fullført i år.  605 

b. Nært alle lokallag er besøkt. Usikre om Glåmdal er besøkt. Sandnes 606 
har nok ikke fått besøk. Vi snakker mye om besøk til lagene.  607 

c. Linea har hjulpet mye med nettsidene! Håper det hjelper med nye 608 
sider. Jobbet med det på LLS også. Det er gjort forsøk. En ting er å 609 
bedre dem, men viktigere å holde dem oppdatert. Vi har hjulpet, 610 
men ikke nådd frem. Kan kanskje stå som OK? Vi har tilbudt hjelp. 611 
Vi har svart på punktet selv om det ikke synes på nettsidene.  612 

2. Vi har ikke jobbet for å starte nye, men Helene har besøkt rundt om for å 613 
få til nye styrer. Har nok ikke vært prioritert i stor nok grad. Burde 614 
kanskje vært jobbet med enda mer.  615 

a. OK 616 
b. OK 617 
c. Tja? Da vi skulle skrive årsrapporten så vi at det sto ”Vi har 618 

prioritert å styrke eksisterende lokallag fremfor å etablere nye”, fire 619 
ble nedlagt. Henger ikke helt på greip. Vi har ikke vært flinke nok til 620 
å fange opp de som dør ut. Her er det legitimt å si nei. Det kan ha 621 
med stedet å gjøre også. Glåmdal ble opprettet og lagt ned på 622 
rappen. I redegjørelsen tar vi opp hvilke endringer vi legger opp til 623 
for å svare på problemet. Det blir galt å si at vi ikke har gitt hjelp og 624 
støtte, men samtidig har vi ikke handlet nok. Si på landsmøtet 625 
”Dette skal vi gjøre bedre!” Vi har tatt oss opp veldig, hatt godt 626 
fokus på det, satt i gang konkrete tiltak i motsetning til i høst. 627 
Begynt å gå i riktig retning.  628 

3. OK 629 
4. Espen fikk oppgave å nedsette utvalget, også fant han ingen som kunne 630 

og så falt det i hop. AV 631 
5. Bærekraftig. Heller Tja. Står ”følge opp”. Har ikke blitt fulgt opp.  632 
6. OK 633 
7. OK 634 
8. Har ikke besøkt alle fylker, derfor satt som nei. Etterstrebe? Kanskje det. 635 

Besøkt Oslo, VeTeBu, Tromsø, Trøndelag, Gjøvik, Fredrikstad. Mange, 636 
flinke, men ikke alle. 10/19 fylker. Vi har ikke besøkt: Sør/Nord-637 
Trøndelag, Møre og Romsdal, Hordaland. Vi er nok nærmere 15/19. Noen 638 
har lokallagene vært hos.  639 
 640 



Vi går videre til behandlingen av årets forslag til arbeidsprogram. Diskusjonen er 641 
lang og detaljert, og det meste ble redigert direkte i dokumentet. Noen 642 
hovedtrekk fra diskusjonen presenteres her, resten finnes i et eget dokument.  643 
 644 
Helene presenterte sitt nye utkast til arbeidsprogram. Det er en del kortere enn i 645 
fjor, og hun har vært tydelig i formuleringene. Noen store endringer som er 646 
gjort:  647 
- Har slått sammen kritisk tenkning og dialog, hvert av punktene var litt tynne 648 

alene, og har også lagt til humanisme-kampanjen.  649 
- Planen om å arrangere 18+seminar er nytt.  650 
- Internasjonalt er det også gjort noen endringer. Vi er en ressurssterk 651 

organisasjon, vi burde delta sterkt internasjonalt.  652 
 653 
Arbeidsprogrammet er til for å brukes!          654 
 655 
Vi må holde fokus på at   656 

- Dette er ting dere som lokallag forplikter dere til når dere skal være 657 
lokallag.   658 

- Arbeidsprogrammet skal være et etterstrebelsesprogram, man skal ikke 659 
klare å komme gjennom egentlig. Vi skal ikke kutte ned for å kunne 660 
krysse av flere ting. Samtidig skal det ikke være urimelig.  661 

- Mange av punktene som står krever veldig lite, det er veldig konkret i 662 
forrige.  663 

                       664 
Hovedpunkter fra overskriftene:  665 
Livssyn 666 

- Det påpekes at det står i arbeidsprogrammet at lokallagene skal jobbe for 667 
å inkludere humanisme på lokale arrangement, og vi er usikre på hvor 668 
mye dette faktisk gjøres.  669 

Meninger 670 
- Litt diskusjon om punktet om aksjoner: Vi ønsker jo å ha aksjoner, men vi 671 

ønsker ikke usaklige aksjoner som vi noen ganger får når vi bare føler 672 
presset om å ha en aksjon uten å ha noe å si. Det kan likevel være god 673 
trening for lokallagene. Vi bør prøve å ha aksjoner, men de trenger da ikke 674 
være så politiske.  675 

Kritisk tenkning og dialog 676 
- Nå som vi prøver å ha fokus på å være positive må vi passe på at dette 677 

punktet ikke blir fullt av ”kritikk”.  678 
- Burde vi ha deltakelse i menneskebiblioteket med? Det er fint, men det ble 679 

ikke gjort i fjor. Er det en prioritet? 680 
Møteplass 681 

- Vi har et punkt om regionale møteplasser. Uttrykker dette det vi ønsker? 682 
Ønsker vi kommunikasjon og arrangementer? Omfatter møteplass begge, 683 
eller er det bedre å være spesifikk? Hvem skal ansvaret legges på? 684 
Lokallag eller lokallagskontakter? 685 

Internasjonalt 686 
- EWG og Sverige burde spesifiseres 687 

Organisasjon 688 
- Burde bærekraftig utvikling være synligere i dette punktet?  689 
- Det ble diskutert ansvar for ulike ting – sentralt versus lokalt og 690 

lokallagskontakter.  691 
 692 



 693 
Helene ønsker å presentere saken for Landsmøtet.  694 
 695 
Sentralstyrets innstilling:  696 
 697 
 ”Sentralstyret legger frem Utkast til Arbeidsprogram 2012-2013 for 698 
landsmøte. ”  699 
                                                                              700 
 701 
Sak 29/12 IHEYO-konferanse og General Assembly 2012 702 
Marit orienterte med bakgrunn i sakspapiret. Det forvansker prosessen at vi får 703 
et nytt sentralstyre med mange nye medlemmer snart.  704 
 705 
Det er viktig at vi vurderer hvor mange vi nønsker å sende. Hvis vi ønsker å 706 
prioritere det kan man bruke LNUs Nord/Sør informasjonsmidler og gjøre et 707 
informasjonsprosjekt ut av turen – og dermed få råd til å sende flere.  708 
 709 

- Vi må sende mer enn en. Ingen eller to.  710 
- Først tenkte at det kanskje var et sidespor å drive med sånn ”HAMU-711 

arbeid”, men det står faktisk i plattformen, så kanskje dette egentlig er en 712 
god ide for å få gjort noe bra!  713 

- Hvis det er som sist, kan kanskje leder for internasjonalt utvalg sendes fra 714 
HEF, så vi liksom får med en til.  715 

- HAMU har et prosjekt i Nigeria.  716 
- Da vi var i Nepal ble Lars-Petter Helgestad sendt for HEF. Tror vi klarer å 717 

få sendt en fra HEF nå igjen. Enten leder eller en i internasjonalt utvalg 718 
eller noe sånt. De pleier ikke sende noen selv.  719 

- Synes vi bør sende 4 eller 5. Det er en opplevelse og noe vi kan utnytte og 720 
engasjere. Kanskje vi kan utvikle noe samarbeid med det.  721 

- Til Polen sendte vi også noen på vegne av HEF.  722 
- Hvis vi bare sender to blir det veldig mye arbeid på dem hvis vi ønsker å 723 

gjøre noe med det i ettertid. Da blir det ikke noe informasjonsprosjekt. 724 
- Greit å bruke litt mer penger. Vi fikk et internasjonalt tilskudd i fjor som 725 

har gått inn i overskuddet vårt.   726 
Deltakeravgift 727 

- Deltakeravgift i Nepal var 1000,- var der også en uke. Litt teit å reise ned 728 
for to dager.  729 

- Tusen kroner er lite for en sånn tur, men man bruker også en del på 730 
vaksiner og sånt – egenandelen økes liksom. Til Nepal betalte man det 731 
selv. Totalt sett 2-3 000 kroner. Tusen for vaksiner. Blir nok litt mer i 732 
Afrika. 733 

Hvem som reiser 734 
- Linea ønsker, men har ikke anledning 735 
- Dekkes forsikring? Ja. Felles reiseforsikring. Bør dekkes av HU.  736 
- Betaler HU for IHEYO-delegater?  737 
- IHEYO sender antagelig Amund siden han allerede sitter. Hvis du stiller 738 

som kandidat sendes du av organisasjonen du stiller fra.  739 
- Skal bestemme hvem som får reise når vi vet hvem som sitter i det nye 740 

styret – søndagen landsmøtehelgen.  741 
- Det er en god ide. Men vi bør bestemme nå hvor mange og hva som skal 742 

gjelde, med forbehold om ulike støtter.  743 



- Greit å begrense til sentralstyret. Det er ikke et medlemsseminar. Det går 744 
over to perioder. Det bør være noen sittende eller noen som kan jobbe 745 
videre med det i HU.  746 

 747 
Hvem får ansvar for å jobbe med dette videre? Det må lages en søknad til 748 
informasjonsstøtten, og vi må snakke med HEF. 749 
Amund kan være med på ting. Internasjonalt utvalg lager søknad.  750 
 751 
Etter valget lages en prioritert reiseliste. De som får tilbud får så en uke etter 752 
landsmøtet til å sjekke ut ting og få orden. Hvis noen av de ikke kan går plassen 753 
til nestemann på lista. Deltakerne bør ha tillitsverv.  754 
 755 
Nye og gamle sentralstyret som kan være med?  756 
Ja, de vi anser som relevante.  757 
 758 
Skal vi gjøre godt arbeid med søknaden til Nord Sør-støtte? 25. april er det LNU-759 
kurs om ordningen. Interesserte oppfordres til å melde seg på.  760 
 761 
Internasjonalt utvalg har ansvar for å lage utarbeide plan for arbeidet, skrive 762 
søknad til LNU, kommunisere med HEF om en representant for dem, og å legge 763 
en plan videre arbeid. Foreslår å sende to på vår regning, prøver å få en dekket 764 
av HEF, søker om støtte til å sende to mennesker til. Pluss Amund uansett.  765 
 766 
Sentralstyrets vedtak:  767 
 768 
 ” Humanistisk Ungdom sender to representanter til IHEYO-konferansen og 769 
GA 2012, velger en person ekstra til å reise dersom HEF ønsker å dekke dette, 770 
og søker om midler fra LNU til å sende to personer til i forbindelse med 771 
informasjonsarbeid.  772 
 773 
Internasjonalt utvalg får ansvar for å ta kontakt med HEF om en representant, 774 
og å utarbeide en skisse for arbeidet i etterkant av konferansen, samt å og skrive 775 
søknad til LNU. Amund Bugge reiser som styremedlem i IHEYO, eventuelle 776 
overskytende kostnader dekkes av Humanistisk Ungdom.”  777 
 778 
 779 
Sak 30/12 Konfidensiell sak 780 
 781 
Anine fremmer forslag om å utsette saken til neste møte, da hun må gå før 782 
saken er fullført.  783 
 784 
Sentralstyrets vedtak:  785 
 786 
 ” Sentralstyret utsetter saken til neste møte. ” 787 
 788 
Sak 31/12 Endring av logo for Humanistisk Ungdom 789 
Først ble alle logoforslagene merket med nummer, øverst er 1, neste 2, osv.  790 
Husk på at vi trenger både en logo på linje der logoen er midtstilt i høyde som 791 
teksten, og en der logoen er sidestilt med teksten. En bruke i sakspapirer, en i 792 
grafisk materiale. 1,4 og 5 er av samme type.  793 
Generelle kommentarer:  794 



- Liker ikke de nye logoene. Bryter med designmanualen som den 795 
foreligger. Burde forholde oss til den så mye som mulig.  796 

- Designmanualen endres jo med nye logo.  797 
- Nå har vi for mange farger. Vi bør ha en i sort og en i farger.  798 
- Fint at Ungdom er litt tykkere enn Humanistisk Pleide å være 799 
- Burde vi ha to logoer? Det er mer profesjonelt å ha ett.  800 
- Nei, vi kan godt ha to, synes flertallet.  801 

 802 
Kommentarer til de ulike:  803 
 804 
FORSLAG 1 805 
- Både på linje og midtstilt, egentlig. En kan brukes til 806 
alt.  807 
Veldig fin.  808 
 809 
FORSLAG 2 810 

- Liker x IIIII I 811 
- 2 er litt mye. Spesielt med lokallagstekst som skal 812 

under teksten.  813 
- Stole på at designer klarer å lage lokallagslogo av 814 

dette.  815 
- Mye med tre lag under hverandre med 816 

lokallagslogo på 2ern.  817 
- Uenig i at 2 er for tung.  818 
- To ser best ut i bruk.  819 
- To virker veldig komponert – spesielt på 820 

sakspapir. 821 
- Liker to som alene, ikke med lokallag. Tror nok 822 

Toril fikser det.  823 
- Kan godt ha to som hovedlogo, men kan ikke se 824 

hvordan det skal kunne gå an.  825 
- Kan sikkert ha 2 i bakhånd enn om vi ikke bruker 826 

den fast.  827 
- Burde ikke ha ting i bakhånd – må begrense oss.  828 
- To er fin men lite brukervennlig.  829 

 830 
 831 
 832 
 833 
 834 

 835 
FORSLAG 3 836 

- Likerx IIIII  837 
- Tre passer best på papir, ikke så samlet på et lite punkt. Utnytter den 838 

plassen vi har.  839 
- Tre er finere med lokallagsnavn til enn to.  840 
- Foretrekker tre fremfor to selv om den er skjevt vektet.  841 
- Treern er mer luftig, ikke så komprimert som to.  842 
- Trenger ikke luft. Synes den er fin. Handler om å utnytte plass. Trenger 843 

ikke spare plass. Gir utrykk for at vi ikke prøver å ta plass. Uenig i det. 844 
- Liker ikke tre.  845 

 846 



FORSLAG 4 847 
- Skeptisk til at Happymanene er ikke på midten slik de er på nummer 5.  848 
- Happymanen går veldig nedi teksten. 5 er bedre sånn sett.  849 
- Fint at det går litt inn i teksten. Ikke bare bilde og tekst. Helt greit at den 850 

går litt nedi. 851 
- Første jeg vil se i en logo er symbolet. Når happyhumans er flyttet midt i, 852 

men ikke midt i. Logo er en del av logo.  853 
- Ikke så farlig at 4 stikker ned i teksten – skal ikke brukes alene – er en 854 

helhet uansett. Skaper et balansepunkt.  855 
 856 
FORSLAG 5 857 

- Liker x II 858 
- Til logo, mest fem. Beholder det som før, men endrer tykkelsen.  859 

 860 
 861 
Generell diskusjon til slutt:  862 
Mange har hatt inntrykk av at vi har hatt mange logoer, men vi har egentlig bare 863 
to i mange ulike fargekombinasjoner. Det er kanskje her vi trenger å rydde litt.  864 
 865 
Da vi tok opp dette var det få som visste hva hovedlogoen var. Det er fargene 866 
som gjør at vi har mange.  867 
 868 
Greit med flere, mange brukes også internt. Toril Haugland vil ikke ha noe særlig 869 
lønn for arbeidet. Dette hadde kostet oss masse nytt.  870 
 871 
Avstemning 872 
 873 
Hvor mange logo vi ønsker:  874 
Ønsker 1 logo: 1 person 875 
Ønsker 2 logoer: 7personer 876 
Flere: ingen stemmer 877 
Avholdende: 1 person 878 
 879 
Prøvevotering:  880 
 881 
Vi vil lodde stemningen for de fem som foreligger:  882 
”Hvem kunne jeg tenkt meg med videre i kampen?”  883 
Anledning til å stemme så mange ganger man vil.  884 
1: 1 person 885 
2: 3 personer 886 
3: 8 personer 887 
4: 1 person 888 
5: 7 personer 889 
 890 
Skal vi eliminere to fra kandidatene?  891 
Eliminere: 4 personer 892 
Beholde: 3 personer 893 
Avholdende: 2 personer  894 
 895 
 896 
 897 
Gjenstående kandidater:  898 



Forslag 2, 3, og 5. Ettersom 5 er midstilt og 2 og 3 går mot hverandre som 899 
sidestilte, velges 5 til sitt bruk og vi går til votering på forslag 2 og 3.  900 
 901 
Votering:  902 
Forslag 2: ingen personer 903 
Forslag 3: 9 personer 904 
Avholdende: ingen 905 
 906 
Sentralstyrets vedtak:  907 
 908 
 ”Humanistisk Ungdom velger logo 2 og 5 til nye logo og oversender 909 
bestilling til grafisk designer umiddelbart. Den nye logoen skal brukes i nytt 910 
materiale og erstatte den gamle over tid. ” 911 
 912 
 913 
Sak 32/12 Eventuelt  914 
Internasjonal humanist-dag 915 
 916 
Torsdag 21. juni skal det være en internasjonal humanist-dag. IHEYO snakket på 917 
Berlin-møtet om at de ville markere det, gjerne med så mange deltakende land 918 
som mulig.  919 
 920 
Har noen forslag?  921 
 922 
Kan vi ha en brainstorming på det på Org.Sem? Presentere på landsmøte?  923 
Kan legge det inn i CafèDialog – en av innledningene til samtale.  924 
 925 
Inkludere det i neste nyhetsbrev også.  926 
 927 
Oppfordre lokallagene til å gjøre ting også. Ha HappyHumans rundt om eller 928 
gjøre noe stilig.  929 
 930 
For mange er det siste skoledag.  931 
”Klem en humanist” 932 
 933 
Bør gå an å arrangere noe lokalt. Man kan samarbeide med HEF, ha lokale 934 
opplegg.  935 
Masse positiv oppmerksomhet, gode muligheter.  936 
 937 
Legger det inn programmet på Org.Sem. Minner om det på landsmøtet.  938 
 939 
 940 
 941 
 942 
Møtet ble avsluttet klokka 16.36 med møtekritikk: 943 
 944 
Møtekritikk: 945 

- Vi kunne hatt bedre ordstyring på en del saker. Det ble litt rotete noen 946 
steder.  947 

- Var koselig å spise middag hos Marit. Gøy å gå innom gamle steder som 948 
Tekethopa. God mat og koselig møte.  949 



- Bra å jobbe med oppgaver på fredag, men burde kanskje vært etter 950 
middag for de som har reist langt.  951 

- Gode sosiale deler. Samme med workshop på fredag – kunne vært etter 952 
middag.  953 

- Første gang Anders har ledet møtet, har fått litt kritikk, det er greit. 954 
Syntes også det var ubehagelig et par ganger med kritikken, vanskelig å 955 
holde kontrollen.   956 

- God jobb, Anders. Vært hensynsfull og prøvd å styre diskusjonen med 957 
tøffe vilkår. Det gjelder styret også – vi har rukket opp hånda og sagt det 958 
samme mange ganger. Ikke bedre å gjenta seg selv enn andre.  959 

- Forrige møte kom det også opp at det var vanskelig å styre sentralstyret.  960 
- Bra å ta opp at vi må snakke om fordeling av oppgaver og tenke på 961 

hverandre.  962 
- Det var god styring, Anders, men arbeidsprogrammet er veldig tungt å 963 

styre.  964 
- Dan-Raoul tar selvkritikk på repetisjoner av egne poeng. Folk ble også 965 

veldig veldig engasjerte på en måte som ikke var bra.  966 
- Vi pirker på mange ting, men det viser jo også bra engasjement. Noen 967 

ganger gikk det kanskje litt over styr. Tidligere har vi vært flinke på å gå 968 
ut av møtet og vært ferdige, denne gangen satt det litt lenger inne.  969 

- Litt ubehagelig da tonen ble litt krass på smådeler.  970 
- Fint at Helene sier fra at hun er sliten, men vi må hjelpe til og se.  971 
- Vi burde hatt klarere avslutning på møtet på lørdag før innsatsen på 972 

dugnad. Det ble litt tett og ampert.  973 
- Følte vi delte opp og gjorde det vi skulle. Vi var slitne, men det var nok et 974 

skille der.  975 
- Det var supert å få pakket t-skjorter etter størrelser og i bokser!  976 
- Tidligere har det vært litt krasst, men det er greit å være tydelig. Helene 977 

mener hun kan bli oppfattet som litt krass, men hun mener bare å være 978 
tydelig.  979 

- Selv om vi er en liten organisasjon, noen ganger kan vi drite i å være så 980 
veldig kverulanter og fokusere på de store linjene isteden.  981 

- Noen er veldig opptatt av språk og sånne detaljer har noe å si for hvordan 982 
ting blir uttrykt.  983 

- AU burde tatt diskusjonene i et mindre forum, gått nøyere gjennom alt – 984 
også innholdet. Har vært for kort siden siste møte og for mye å gjøre.  985 

- Nedprioriterte Konfidensiell sak.  986 
- Bra å få ringt til noen lokallag.  987 
- Bra at flere har litt ansvar for maten.  988 
- Vanskelig å se at noen er sliten – bra å si fra.  989 
- Fint å ha satt opp ulike personer på maten. Tre er passende. Da vet man 990 

også at man har fri resten.  991 
- Fint å fordele.  992 
- Går også an å delegere kjeftingen på mat  993 
- Ikke slappe helt av selv om andre har ansvar.  994 
- Når noen har ansvar for å begynne går det lettere å bli med.  995 
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